

迅速行動：加入這場味覺探索之旅

Tap to Access: Seize Your Place at the Future of Dining

As the season transitions into autumn, prepare yourself for an extraordinary culinary adventure at Restaurant, Bar & Café Hong Kong!

Recognising the widespread excitement, 'The Hub' returns to RBHK this year, serving up a feast of sensory experiences where industry pioneers and thought leaders gather to showcase flavour innovations and tasting revelations that will tantalise your palates and transform your business!

Don't let this opportunity to gain competitive advantage slip away! Reserve your spot today!

夏末秋初，正是尋找飲食靈感的好時機。2025香港餐飲展誠摯邀請您，一起參加這場靈感與美食風味交織的味覺之旅！

備受讚譽的「The Hub」強勢升級回歸！今年我們再度匯聚業界菁英，展示風味創新和品味啟示，掌握味蕾驅動的未來商機！

機會難得，切勿錯失搶佔先機的良機！立即登記！

從北海道葡萄園到您的酒杯

From Hokkaido's Vineyards to Your Glass

Date 日期: 2/9/2025

Time 時間: 16:00 - 17:00

讓每口佳釀都帶著北海道的清風——Carlito Chiu、Mason Ng與Masahisa將帶您探索北海道葡萄酒的獨特風土奧秘。從清新奔放的果香到煙燻礦物的深邃層次，親身感受這些正風靡全球味蕾的北國珍釀。透過品飲之旅，帶您領略北海道葡萄酒的風土傳奇。

Feel the Japanese breeze with every sip as experts Carlito Chiu, Mason Ng, and Masahisa unveil Hokkaido's distinctive wines. From crisp fruit notes to smoky minerals, experience why these unique treasures are captivating global attention.



Mr. Carlito CHIU
General Manager, Wine
Director
Andō, JIA Group



Mr. Mason NG,
Wine Director,
Park90 Group



Mr. Masahisa ABE,
Representative Director,
NPO Wine Cluster
Hokkaido

梅酒新演繹——從傳統佳釀到創意調飲

Umeshu Reimagined - Traditional Umeshu to Creative Cocktails

Date 日期: 3/9/2025

Time 時間: 14:30 - 15:30

Mr. Ou Hao Peng將現場演繹CHOYA梅酒的華麗變身——將流傳數百年的梅酒傳統，化為現代調飲藝術。從經典釀造工法到創新混飲搭配，感受傳統與創新碰撞出的味覺火花。

Mr. Ou Hao Peng of The CHOYA will be transforming the centuries-old plum liqueur traditions into modern, vibrant cocktails right before your eyes. From classic preparations to innovative mixes, taste how this versatile spirit evolves in expert hands.



Mr Ou Hao Peng,
Greater Bay Area Manager,
The Choya



Mr Gary Au

6th place - World Coffee in
Good Spirits Championship
2025

Champion - Hong Kong
Barista Championship 2024
and Hong Kong Coffee in
Good Spirits Championship
2024

從靈感到杯中藝術 | 2025世界冠軍調酒之旅

From Concept to Cup: The WCIGS 2025 Award-Winning Creation

Date 日期: 3/9/2025

Time 時間: 16:00 - 17:00

雙料冠軍咖啡師Gary Au，將帶您深入解構2025世界咖啡與烈酒大賽得獎作品，揭開風味層次設計的核心奧秘。現場見證他以頂級咖啡與精選烈酒調製出的藝術之作——這不僅是一場技藝演示，更是一場顛覆味覺認知的感官體驗。

Prepare for an unforgettable experience as multi-champion Gary Au breaks down his award-winning creation from the 2025 World Coffee in Good Spirits Championship. Witness the exquisite fusion of specialty coffee and fine spirits—more than a demonstration, this is a sensory revelation that will redefine how you perceive coffee.

多場沉浸式體驗即將引領感官，每場席位極其有限！與業界創新先驅共品未來風潮，這不僅是一場味覺饗宴，更是推動事業轉型的關鍵時刻。炙手可熱的體驗機會正在倒數中！

With dozens of immersive experiences and limited spots for each session, secure your place before they're gone. Join industry innovators for tastings that could transform your business—these sizzling opportunities are filling up fast!

名額有限，立即預約——探索風味革命的最後機會

RSVP now for "The Hub" at RBHK 2025!

立即預約
RSVP now